FEDERAL & STATE CRIMES COMMITTED BY REP. ILHAN OMAR

INTRODUCTION

Substantial, compelling and, to date, unrefuted evidence has been uncovered
that Representative Ilhan Omar committed the following crimes: marriage fraud,
immigration fraud, federal student loan fraud, state and federal tax fraud,
conspiracy to commit the same crimes, aiding and abetting the same crimes, and
perjury.

The evidence developed against Omar is based in part of the three-year
investigation in both the United States, United Kingdom, and Somalia by the Big
Tent Republicans PAC Director, Anton J. Lazzaro. Much of the below evidence
was also earlier gathered by David Steinberg, Preya Samsundar, and Scott
Johnson. It is supported by information gathered from public records, social media
postings, genealogy databases, computer forensic analysis, unaltered digital
photographs, discussions between the investigative reporters and the subjects of the
investigation themselves, information supplied by confidential sources within the
Somali-American community, and finally conclusive and irrefutable DNA
evidence (See page 30).

David Steinberg’s August 10, 2020 article details much of the evidence. See

IlThan Omar must resign: New evidence from nearly three dozen Somalis reveals a

probable spree of felonies (last visited February 14, 2021).



https://www.powerlineblog.com/archives/2019/07/david-steinberg-tying-up-loose-threads-in-the-curious-case.php
https://www.powerlineblog.com/archives/2019/07/david-steinberg-tying-up-loose-threads-in-the-curious-case.php

This February 27, 2019 article provides additional evidence. See Is North

Dakota State University Covering Up Student Loan, Marriage, and Immigration

Fraud Facilitated By Ilhan Omar And Her LGBT Brother? - Loomered (last visited

February 14, 2021).

This evidence is now buttressed on DNA information retrieved by
private investigators, and meticulously documented below and at
IlhanOmarDNA.com.

The evidence confirms that Omar, a citizen of the United States, married her
biological brother, Ahmed Nur Said Elmi, a citizen of the United Kingdom, in
2009, presumably to obtain fraudulent immigration status and student loans for
them.

The couple legally divorced in 2017. In the course of that divorce, Omar
submitted an “Application for an Order for Service by Alternate Means” to the
State of Minnesota on August 2, 2017 and claimed, among other things, that she
had had no contact with Ahmed Nur Said Elmi after June 2011. She also claimed
that she did not know where to find him.

The evidence developed by Steinberg and his colleagues demonstrates with
a high degree of certainty that Omar not only had contact with Elmi, but actually
met up with him in London in 2015, which is supported by photographic evidence.

Omar signed the “Application for an Order for Service by Alternate Means” under


https://loomered.com/2019/02/27/is-north-dakota-state-university-covering-up-student-loan-marriage-and-immigration-fraud-facilitated-by-ilhan-omar-and-her-homosexual-brother/
https://loomered.com/2019/02/27/is-north-dakota-state-university-covering-up-student-loan-marriage-and-immigration-fraud-facilitated-by-ilhan-omar-and-her-homosexual-brother/
https://loomered.com/2019/02/27/is-north-dakota-state-university-covering-up-student-loan-marriage-and-immigration-fraud-facilitated-by-ilhan-omar-and-her-homosexual-brother/

penalty of perjury. The very document that Ilham Omar signed on August 2, 2017
bears the following notation directly above her signature: “I declare under penalty
of perjury that everything | have stated in this document is true and correct. Minn.
Stat. § 358.116.”

Of particular importance, are archived photographs taken during a widely
reported trip by Omar to London in 2015, posted to her own Instagram account
under her nickname “hameey”, in which she poses with her husband/presumed
brother, Ahmed EImi. These photographs from 2015 are documentary evidence
that in fact she met up with EImi after June 2011 and before the date she signed the
divorce document in August 2017, thereby calling into question the veracity of her
claim that she had not seen EImi since June 2011.

Another key piece of information is a social media picture posted by Elmi in
which he states that the child he is holding (Omar’s, born in June 2012) is his
“nieces” (sic).

Omar’s potential crimes far exceed perjurious statements made in a
Minnesota court filing. Omar also committed immigration fraud. She married her
brother in order to assist his emigration to the United States from the United
Kingdom. The same immigration fraud scheme likely aided EImi in obtaining
federally-backed student loans for his attendance at North Dakota State University.

EImi and Omar simultaneously attended North Dakota State University and may



have derived illicit benefits predicated on the immigration fraud scheme, though
the evidence on this particular crime is less conclusive and requires further
investigation.

Steinberg and his colleagues have engaged in meticulous research and
reporting over a period of years. That research, together with DNA evidence,
conclusively establishes that Omar violated many federal and state laws.

FACTUAL BACKGROUND

l. Omar’s Family History

A.  Omar entered the United States as a member of a family different
from her birth family.

In 1995, Ilhan entered the United States as a fraudulent member of the
“Omar” family. The Omar family is not her birth family. Rather, the Omar family
Is a second, unrelated family which was being granted asylum by the United States.
The Omars allowed Ilhan, her genetic sister Sahra, and her genetic father Nur Said,
to use false names to apply for asylum as members of the Omar family.

IThan’s genetic family split up at this time. The above three received asylum
in the United States, while Ilhan’s three other siblings — using their real names —
managed to get asylum in the United Kingdom. Ilhan Abdullahi Omar’s name,
before applying for asylum, was Ilhan Nur Said EImi. Her father’s name before
applying for asylum was Nur Said EImi Mohamed. Her sister Sahra Noor’s name

before applying for asylum was Sahra Nur Said EImi. Her three siblings who were
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granted asylum by the United Kingdom are Leila Nur Said EImi, Mohamed Nur

Said Elmi, and Ahmed Nur Said EImi.

B.  Nur Said Elmi is Omar’s father

Confirming some of the above information, as it appears on their 1995 U.S.
immigration papers, is not difficult. A basic background search shows that “Nur
Omar Mohamed,” “Ilhan Abdullahi Omar,” and “Sahra Noor” all received United
States Social Security numbers in 1995 or 1996 in Virginia. Verified address
records show adult members of the Omars living at three addresses in Arlington,
Virginia at that time: 1223 South Thomas Street, 1226 South Thomas Street, and
1107 South Thomas Street.

The United Kingdom records of the relevant individuals are similarly easy to
find. A simple Ancestry.com account and similar online tools reveals only one
“Leila Nur Said Elmi,” only one “Mohamed Nur Said Elmi,” and only one
“Ahmed Nur Said EImi” in the UK.

Additional evidence verifies a sibling relationship between Ilhan and
Ahmed: Sahra Noor is the only person Ilhan Omar has ever publicly identified as
her sister. Ilhan and Sahra have also, publicly, and often, referred to the same man

as their father.



L1 T-Mobile ¥ 2:21PM

< Sahra Noor

Sahra Noor with Nur Said.

| LOVE my father! Besides being an awesome dad, it
turns out he is also a great political strategist and
fundraiser. And everyone knows to never, ever mess
with any of his children, especially his daughters &

Last night's victory would not have been possible
without you, dad. May you live a long and... Set

Image Credit: Sahra Noor

The above image, a screenshot of Sahra Noor’s confirmed Facebook
account, was first published by Preya Samsundar in 2016. He also identifies
himself as “Nur Said.”

Below is a screenshot from his Facebook account before he died:


https://www.facebook.com/nur.said.3386/friends
https://www.facebook.com/nur.said.3386/friends
https://i0.wp.com/www.powerlineblog.com/ed-assets/2019/07/Picture1.png?ssl=1

https.//www.facebook.com/nur sald. 3386/ frlends

Nur Said

Timeline About Friends

DO YOU KNOW NUR?

I you know Nur, send him a message

1\ Friends

All Friends  Current City

Leyla Cilmi
y Be hab

Note this thumbnail of “Leyla Cilmi,” listed as a friend of Nur Said.
In 2018, as a journalist published a series of articles investigating Omar’s
past, this account name changed from “Leila EImi” to “Leyla Cilmi.” However,

the URL did not change. It still refers to “leila.elmi’:



https://www.facebook.com/leila.elmi.167
https://i2.wp.com/www.powerlineblog.com/ed-assets/2019/07/Picture2.jpg?ssl=1

https://www.facebook.com/leila.elmi 167

.i Leyia Cilmi
»

Timeline About Friends

DO YOU KNOW LEYLA?

send her a message

® intro Leyla Cilmi .
May1-Q
£ Went to 11 january Beydhabo -_'_

Below is the 1997 marriage certificate for the only Leila Nur Said EImi

listed in the United Kingdom. This certified copy was retrieved from a

government records center in London in February of 2019. Note the date in the

document’s lower right corner. This is a public record. Anyone can retrieve this

document to verify its authenticity. It shows that Leila attests to her father’s name

being “Nur Said Elmi”:


https://i2.wp.com/www.powerlineblog.com/ed-assets/2019/07/Picture3.jpg?ssl=1

Thus, there is verifiable evidence that Ilhan Abdullahi Omar, Sahra Noor,
and Leila Nur Said Elmi all refer to their father as “Nur Said” or “Nur Said Elmi.”

There is also verifiable establishing that the three are sisters and are all
referring to the same man as their father.

Two posts appeared on Ilhan Omar’s confirmed Instagram account in 2013
and 2015, respectively. Instagram user “Hameey” became the blue-checked
“IThanMN” account at some point in 2016. A cursory search through older posts on
the “IlhanMN” account still reveals many instances of commenters addressing
“IlhanMN” as “Hameey.”

In August 2016 — after Scott Johnson and Preya Samsundar originally
broke the story about Omar’s curious marriage — the below post disappeared from

Omar’s Instagram account.


https://i2.wp.com/www.powerlineblog.com/ed-assets/2019/07/Picture4.jpg?ssl=1

However, a source within the Minneapolis Somali community had
downloaded much of Omar’s Instagram account before posts were deleted.
The source reviewed these two deleted posts, recognized their significance, and

saved them.

@ hameey ‘ FOLLOW ]

CQr

@ 15 likes

hameey #tbt 2011 trip to #Nairobi, Malindi, Mombasa
Kenya. During ramadan in August | got to help out in
famine relieve camp in Dobley, Somalia.

This is a picture of Leila EImi, Nur Said, and Ilhan Omar — together.
According to Ilhan, they are pictured on an August 2011 trip to East Africa.
Below is a picture of Leila Elmi in white, Ilhan in black, and Ilhan’s caption

in red, which reads “I heart my sisters”.
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https://i0.wp.com/www.powerlineblog.com/ed-assets/2019/07/Picture5.jpg?ssl=1

@ 18 likes
hameey #sisterhood #londontrip

Further, this picture with the #londontrip hashtag, depicts Ilhan Omar’s
infamous 2015 trip to the UK. This is the same trip on which was photographed

with Ahmed Nur Said EImi himself:
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https://i2.wp.com/www.powerlineblog.com/ed-assets/2019/07/Picture6.jpg?ssl=1

Proto of Than and Ahvned Nur Said Eimi in London last yoar:

Q hameey

rakibarl Gyaandt mobamoedmancucd
PuManiofrwdal anmMeCwasg
sbensabraham salweeniaie
ethopianor 3 godatt) e v

hameey F oM with Bve ATM Crew

(Photo credit: Powerline)

There is additional evidence establishing that Leila EImi is Ilhan’s sister.
This post is currently live and has been archived.

In December 2016, Omar reported that she was harassed by a cab

driver while in Washington, D.C. attending meetings. She claimed that the cab
driver called her “ISIS” and threatened to remove her hijab. A few days later,

Omar filed a report with the D.C. Department of For-Hire Vehicles and the D.C.

Office of Human Rights.
Omar initially stated that she was accompanied in the cab by her “sister.” A
Star Tribune reporter in 2016 claimed to have a copy of her complaint, and that it

stated she had been in the cab with her sister
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https://www.nbcnews.com/news/nbcblk/somali-american-legislator-says-dc-taxi-driver-called-her-isis-n693681
https://www.nbcnews.com/news/nbcblk/somali-american-legislator-says-dc-taxi-driver-called-her-isis-n693681
http://www.startribune.com/state-rep-elect-ilhan-omar-reports-cab-driver-incident-to-d-c-authorities/406061466/
http://www.startribune.com/complaint-sheds-new-details-on-d-c-cab-incident-involving-rep-elect-ilhan-omar/407106906/
http://www.startribune.com/complaint-sheds-new-details-on-d-c-cab-incident-involving-rep-elect-ilhan-omar/407106906/
https://i1.wp.com/www.powerlineblog.com/ed-assets/2019/07/Picture7.jpg?ssl=1

In Omar’s report (obtained via FOIA request), the description of the person

Omar had been in the cab with was redacted.

@ https:/iwww.facebook.com/photo.php?bid=102107 771840929388 5et=pb 14503664 28.- 22076 20000.1551906 2 29.&ty pe

J&theater

Home Create

% Suleiman Axoow Friend Requesis
" Dacembar 3, 2016 - Washingion - &

H.E Jibril M 5h Osman would you convey this message to your buddy
Liibaan Abdulla. Since he is claiming that he grew up Washington,DC. |
wiould like re-remind him & Policy which he knows very well - if a Cab
Driver insulted the passenger Verbally not Physically you don't have to
call or repart the Police , you simple needed to get a printing receipt, the
receipt shows the driver Hack License #, The Medallion #, the Fare
amount and a Cormplaint Phane 8 than you will file a Cormplaint with in 30
days theough The DT Taxicab Commission Mol DC Police Departmént or
any other autharities - On Wednesday night | had an apporiunity to have
dinner with State Representative-Elect llhan Omar & her lovely sis Leila
Elmi & she shared with me the receipt that she got from the cabbie, |
gave my advice what she would do - Liibaan, our sis llhan doesn't need
your apology but you gotta stop bad mouthing the Somali- American
Community Portuguis (Brasil)

Diewitseh
!. Liibaan Abdulle
i Yasterday at 4:40 AM - @
There are lotta ways to get attention and grab the
headlines. This is not one of them. llhan Omar
needs to apologize the great people of the District

of Columbia and their hardworking cabdrivers or
prove her case to the police. Simple.

Facabook & 2019

Have a great Thursday everybody. Peace.

Suleiman Axoow, per his profile, is a frequent host of social events for the
Washington, D.C. Somali-American community. On December 9, 2016, Suleiman
Axoow stated that he was with Omar soon after the cab incident:

On Wednesday night | had an opportunity to have dinner with State
Representative-Elect Ilhan Omar & her lovely sis Leila Elmi ...

Axoow even initially included a link to the Leila EImi/Leyla Cilmi account:
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https://i1.wp.com/www.powerlineblog.com/ed-assets/2019/07/LeilaElmisis1.png?ssl=1
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HE Jioed M 5n Osman wou'd you convey this message to your bud
Liaan Abdula. Siece he i claiming that he grew up Washingion,
wouks Bl re-rermind him & Policy which he kegws very well - ¥ 4 O
Driver insutind the pesserge: Vertaly not Physicaly you cont hawy
o report the Police | you simple needed 10 get 3 printing recegt, t
Teceipt shows the driver Hack Ucense &, The Medalion &, the Fare
and a Camglaint Phose & than you will fle a Complant with in 30 ¢
through Tre OC Taxicab Cammission Not OC Pobos Capartsant o © Wesage
ather satharities - On Wednescy right | had an cpporturity %o haw

dnnar with State Representative-Elect ilhan Omar & her lovely =5 Lals

£l & she share with me the recsipt she pot from the cabbie | gave my

advioe what she would do - Labaan, cur sis Than doesn't need your

spology but pou Gotte step Bad mouthing the Somal-Amencan

£ et % 1Y jerusry Bepthebie

It is not plausible to believe that Axoow simply made a mistake. One would

have to believe that Axoow:

1. Had dinner with Ilhan and a second woman.

2. That the woman was introduced to him as any other person alive.

3. That a couple days later he made the 1-in-7-billion mistake of
misremembering this woman as Ilhan Omar’s “lovely sis Leila Elmi.” A
random name of a woman from England he has no clear reason to know.

Omar has steadfastly refused to give media the names of any of her siblings

besides Sahra Noor. The only rational explanation: Leila EImi was in the United
States to visit Ilhan Omar, attended this dinner with her, and Ilhan introduced her

as Axoow describes.
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https://i2.wp.com/www.powerlineblog.com/ed-assets/2019/07/leilaelmisis2.png?ssl=1

Therefore, there is verifiable evidence that Ilhan Omar, Sahra Noor, and
Leila EImi are siblings with a father named Nur Said EImi.

C.  Ahmed Nur Said Elmi is Leila Nur Said Elmi’s brother.

Leila and Ahmed already appear to be two of the only three “Nur Said
Elmis” in the United Kingdom. Leila Nur Said EImi’s marriage certificate attests
that she lived in Camden, a borough of London, in 1997, and that she was 24 years
old at the time.

Ahmed Nur Said EImi was 12 in 1997. How do we know? Elmi published
the following image to his self-confirmed “@AhmedNEImi” Instagram account on
October 20, 2013. It depicts him undergoing a medical procedure while wearing a
hospital intake bracelet. The bracelet reads: “NAME: ELMI, AHMED DOB:

04.04.1985 NHS...”.

# Secure | hitps ‘www.lnslagrnm.com p/MIzBEL9a/Thinenitaken-bysahmednelmi

Y.
{ ahmedneimi « Follow

dejanvoo 7777777

ahmednelml | am in hospital. | had surgery
carller today. Removing a cyst. Gross, It's
done now, Good as new!

IIhanmn | have been calling and no one will
answer, | hope you are ok and feeling better.
Pis call me, | need to hear your voice.,

© Q R

Iihanmn and dejanvoo like this




Per his own admission, EImi attended a school in Camden for students aged
11 to 18: Haverstock School. (See its address here; “Camden” is in the school’s

URL.: https://www.haverstock.camden.sch.uk/.)

This link was on Ahmed’s confirmed Facebook account and has been

archived:

https://www.facebook.com/ahmedn.elmi

n Ahmadan Elmi Q

T

-

Erancine,

§ '3 - b
Ahmadan EImi

Timeline About Friends Photos Mor

DO YOU KNOW AHMADAN?
If you know Ahmadan, send him a message

@ Intro a Ahmadan Elmi shared a mem

July 2at 907 PM - Q
You're right. You are absolutely right,

1Ye

Editor-in-Chief / Co-Founder at The Echelon

3

See Your

7 Studied Film at Middlesex University

Studied at North Dakota State University a Ahmadan Elmi updated his cove

18 .
Went to Arlington Senior High School July:2,2018-©

Went to Haverstock School Trump. According 10 Ajal

by

B2

Lives in Nairobi, Kenya

From London, United Kingdom

o) ©

) Joined March 2007

i) TheEchelon.co.uk
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https://www.haverstock.camden.sch.uk/
https://i2.wp.com/www.powerlineblog.com/ed-assets/2019/07/ahmedelmi.png?ssl=1

(Note that he lists his current location as “Nairobi, Kenya.” See here for definitive

evidence that Ahmed has recently been working in Nairobi with — of all people —
Sahra Noor.)
Additional evidence:
1. Ahmed Nur Said Elmi’s Instagram post calling two young twin girls with
a backpack from a primary school in Camden his “nieces.” Omar’s
Instagram account “loved” the post.
2. Omar’s Instagram post picturing herself with the same twin girls. Omar

marked her location as “Camden Lock Village.” Omar also calls the girls
“her nieces.” The post is yet another that is tagged #londontrip from

2015.
The twin girls are, indeed, the daughters of Leila Nur Said EImi. This can be
confirmed by anyone through posts that are currently active on Mohamed Nur Said
Elmi’s Facebook account.

Thus, there is verifiable evidence that:

1. Sahra Noor, Ilhan Omar, and Leila EImi are siblings
with a father named Nur Said Elmi.

2. Leila EImi and Ahmed Nur Said ElImi both lived in
the same neighborhood of London and know each
other.

3. Both Ilhan Omar and Ahmed Nur Said Elmi call Leila
Elmi’s children “nieces.”
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https://twitter.com/realDSteinberg/status/1142648111250268160
https://twitter.com/realDSteinberg/status/1142648111250268160

Ahmed Nur Said EImi apparently arrived in the United Kingdom in 1995 or
1996, only 10 or 11 years old, without a parent. Who looked after him until he
arrived in the United States in 2002? Apparently, it was Leila.

There is no adoption record (which can be public in the UK); it would have

been a “Kinship Care” or “Family and Friends Carer” arrangement. Haverstock

School has records of student Ahmed Nur Said ElImi living at the same address as
Leila EImi with her listed as his guardian.

However, these two very recent posts — currently active on Instagram and
archived — already establish this.

Here are Leila and Ahmed calling each other “mum” and “son”

NULRS WWW INS1aQram.com/ /Bl pppRiF 2t

@ ahmednelmi « Follow
B/ London, United Kingdom
£ elmi_leila My handsome son & W &

T coking shax shax 3

,'e shmednelmi @eimi_leils thanks
v mum W love you s

G flyryguy Pheasants, not ducks o

_ﬁ mister_wrong_r My British bay *+=

ocQdh A

140 likes
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https://childlawadvice.org.uk/information-pages/family-and-friends-care/
https://i2.wp.com/www.powerlineblog.com/ed-assets/2019/07/a.png?ssl=1

https://www.instagram.com/p/SwMHCAdF Ayny
©  Instagram : B sonw

ahmedneimi « Follow
Nowtwere

ahmadnalmi Mood,
gbbo1989x =
ahmednelmi 2gibbo1960x w W

elmi_leila | love you Ahmed very happy 10
506 you glowing keep being beautiful s W
D4

ahmadnalmi @eimi_lala thanks mum W &

70 likes

Login

II.  Omar’s Marital History

A.  Omar Admitted to Marrying EImi.

On August 18, 2016, Omar released a statement confirming that she had
married a British citizen named Ahmed Nur Said EImi in 2009. Her statement also
claimed that Ahmed Nur Said EImi remained her legal husband as of that date.

She stated:

A number of baseless rumors have been made recently
about my personal life and family. I will say it again
here: they are absolutely false and ridiculous.

That said, | will offer clarity and share a difficult part of
my personal history that | did not consider relevant in the

context of a political campaign, so that we can put these
rumors to rest and return to what really matters: how we
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https://i1.wp.com/www.powerlineblog.com/ed-assets/2019/07/ahmedleilamum2.png?ssl=1

B.

join together to build a more prosperous and equitable
district and state.

In 2002, when | was 19 years old, Ahmed Hirsi (whose
name before he received citizenship was Ahmed Aden),
the father of my children and love of my life, and I,
applied for a marriage license, but we never finalized the
application and thus were never legally married. In 2008,
we decided to end our relationship in our faith tradition
after reaching an impasse in our life together.

| entered into a relationship with a British citizen, Ahmed
Nur Said EImi, and married him legally in

2009. Our relationship ended in 2011 and we divorced in
our faith tradition. After that, he moved home to
England. | have yet to legally divorce Ahmed Nur Said
Elmi but am in the process of doing so.

Insinuations that Ahmed Nur Said Elmi is my brother are
absurd and offensive.

Since 2011, | am happy to say that | have reconciled with
Ahmed Hirsi, we have married in our faith tradition and
are raising our family together. Like all families, we have
had our ups and downs, but we are proud to have come
through it together.

Omar had a child with Hirsi while “married” to Elmi

Omar’s divorce petition contains extraordinary information.

First, she attests that there are no children born “of” her marriage to Elmi, but that

one of her children was born “during” that marriage. A yellow box notes that the

document “has been updated since signed,” and an initialed note contains the

update:
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The Respondent [Ahmed Nur Said EImi] has not signed a
declaration of non-paternity as the Petitioner [Ilhan
Omar] has had no contact with him since before the child
was conceived.

Recall that in 2016, Omar told the press that her 2009 marriage to EImi was
essentially a two-year hiatus from her relationship with Hirsi, the legal father of all
three of her children. She claimed to have separated from Hirsi, then met and
married EImi, a relationship which failed permanently sometime around June
2011, and then rekindled with Hirsi and had a third child.

Consider this Instagram post which appeared on Ahmed Nur Said Elmi’s

account on June 12, 2012:

0 ahmednelmi FOLLOW

O Q r

@ rosalinkelly, aerianamama, d_ondo, sabrams2009,
jenlthome

ahmednelmi Nieces, fresh out the vagina!
JUN
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That’s Elmi himself, holding baby Ilwad, “fresh out of (Omar’s) vagina” at
the hospital. This child was born the day before to his legal wife at the time, llhan
Omar. Who attested in court (see below) that she had had zero contact with Ahmed
EImi since before Ilwad was conceived, let alone born on June 12, 2012. Perhaps
most significant is that EImi refers to the newborn baby as his “nieces” (sic). His
niece would obviously be his sister’s child.

C.  Omar committed perjury regarding her contact with Elmi.

On August 10, 2017, Omar swore under penalty of perjury — literally, she

signed a half-inch or so under “penalty of perjury’” — that she’d had zero contact

with Ahmed Nur Said Elmi after June 2011.

Furthermore, Omar swore that she did not know where to find him, and that
she did not know a single person who was likely to know his whereabouts. She did
this to apply for a default divorce from Ahmed — a divorce where one spouse

cannot be located and served.
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https://pjmedia.com/davidsteinberg/new-photos-corroborate-perjury-claims-against-rep-ilhan-omar-as-she-deletes-social-media-evidence/
https://pjmedia.com/davidsteinberg/new-photos-corroborate-perjury-claims-against-rep-ilhan-omar-as-she-deletes-social-media-evidence/



https://i0.wp.com/www.powerlineblog.com/ed-assets/2019/07/a-copy-2.png?ssl=1

Omar perjured herself eight times with her nine answers. Minnesota’s

perjury statute allows for a sentence of up to five years — for each instance.
The above conclusions are based on:
= Verifiable UK and U.S. marriage records
= Verifiable address records
= Time-stamped, traceable, archived online communications (Convictions
and settlements based upon social media evidence are commonplace,

Anthony Weiner being a notable example)
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https://i1.wp.com/www.powerlineblog.com/ed-assets/2019/07/Courtdoc2.jpg?ssl=1

Background check confirmations of SSNs and birthdates.
Archived court documents signed under penalty of perjury.
Photos, which can be examined to rule out digital manipulation.
The 2019 Minnesota Campaign Finance and Public Disclosure Board.
investigation, which found Omar filed illegal joint tax returns with a man
who was not her husband in either 2014 or 2015.
Three years of evidence published across many articles — none of which
has been shown to be incorrect or have even been challenged with
contradictory evidence from Omar or any other source.
Perjury evidence that stands on its own — regardless of whom she
married:
Long after June 2011, she was clearly in contact with the only
man in either the U.S., or the UK, with the same name and
birthdate as the man she married. She was clearly in contact
with several people who were in contact with him.
Ahmed Nur Said EImi admitted to being photographed with
Omar in London in 2015. To be clear: Omar was legally
married to an “Ahmed Nur Said EImi” at the time she was
photographed next to a man who admits his name is Ahmed

Nur Said EImi, and that he is in the photo.
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= Omar has refused all inquiries from her constituents, elected officials,
and media outlets, to provide any specific evidence contradicting even a
single allegation suggested by three years of public information.
= In fact, Omar has responded by making information less available:
= In August 2016, Omar’s verified social media accounts were
taken offline.
= Ahmed Nur Said Elmi’s social media accounts were also taken
offline.
= When the accounts returned, a large amount of potentially
incriminating evidence had been deleted.
= Ten additional “before and after” instances of evidence were
still being deleted in 2018.
= Omar has released carefully worded statements that denigrate those
seeking answers from her as racists. Yet, she has repeatedly refused to

answer questions or issue anything other than public relations statements.

In fact, despite overwhelming evidence, Congresswoman Omar had been

politically shielded at every turn. Below is a letter provided to her legal counsel by

Andrew M. Luger, United States attorney for the district of Minnesota.
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U.S. Department of Justice

United States Attorney
District of Minnesota

600 Uniedd Stones Courthouse Telephone: (612) 664-5600
300 Sowth Fourth Strect Fax: (612) 664.5787
Minncapolis. MN $5415

August 22, 2016

Jean Brand!

Brandl Law, LLC

310 Fourth Ave. S., Suite 5010
Minneapolis, MN 55415

RE: Ilhan Omar

Dear Jean:

Thank you for speaking by phone earlier today about your client, Ilhan Omar, As
you are aware, an erroneous news report aired yesterday on Fox9 indicating that my office
has requested an investigation into the immigration status of Ms. Omar. As I said on the
telephone, there is no truth to this report and my office is not investigating, nor have we
requested an investigation into Ms. Omar.

Very truly yours,

Mg 2

ANDREW M. LUGER
United States Attorney
AML tac
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This type of willful blindness to Rep. Omar’s many crimes has been the
unfair standard to which she has benefitted from in the past, and it is almost
without precedent. However, the evidence which has been compiled, is now far too

strong to be ignored for political motives.

I1l. Ahmed Elmi is Omar’s brother.

A. Official school records establish that Ahmed Elmi is
Omar’s brother.

According to official student enrollment records archived by St. Paul Public
Schools and the state of Minnesota, an “Ahmed N. Elmi” was enrolled as a senior
in the Class of 2003 at Arlington Senior High School in St. Paul, MN, from
September 6, 2002, until June 10, 2003. He graduated and received a diploma.

The enrollment record states that “Ahmed N. Elmi” was born on April 4,
1985.

Both Omar’s 2009 marriage documents and her 2017 divorce court
pleadings state that Ahmed Nur Said EImi was born on April 4, 1985.

An extensive search reveals no other person named “Ahmed Nur Said
Elmi,” “Ahmed N. Elmi1,” or even “Ahmed Elmi” with the birthdate April 4, 1985.
The man Ilhan Omar married and the 17-18 year-old who attended Arlington

Senior High School in St. Paul, MN, in 2002-2003 are one and the same.
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Ahmed N. EImi was a minor for most of the school year, and thus his
parent(s)/legal guardian(s) would very likely also be listed on his enrollment
records — along with his home address and telephone number.

St. Paul Public Schools has stated that federal law (FERPA) and Minnesota
law forbid it from releasing the names of Ahmed N. Elmi’s parents/legal
guardians, address, or phone number from his enrollment record without Elmi’s
signed permission — or a warrant.

Several members of the Class of 2003 have reported that Eli “was living
with his father” while attending Arlington Senior High School. Further, Elmi’s
father was identified as the same man Ilhan Omar has always publicly referred to

as her own father: Nur Said EImi Mohamed.!

tRead about Somali naming tradition here:
https://www.sctimes.com/story/news/local/immigration/2016/02/21/fact-check-ow-
somali-names-chosen/80422864/ (last visited February 14, 2020)
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B. DNA Evidence Establishes that Elmi is Omar’s Brother.

Omar’s personal trash items were legally obtained by Toltec Investigations
(Lic. 45-3659615) at her Washington, DC residence on numerous occasions, to be
then analyzed by Endeavor DNA Laboratories (MoJ & ISO 17025 Accredited).

After analysis of the samples, a full DNA profile was established from
several collections of waste on public property, this included Coca Cola cans, hair,
and cigarette butts littered from her personal vehicle below while conducting

surveillance operations over the span of several months.

Congresswoman Ilhan Omar smoking with her husband, Timothy Mynett.
(Location: Personal Residence, 1012 Rhode Island Ave NE, Washington, DC 20018).
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1 1 T
Surveillance photos conducted in the Washington, DC area over several weeks to obtain
discarded items by Congresswoman Omar. Pictured above is Rep. Omar and Timothy Mynett
whom she is now married to and was at the time having an affair with.
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3:17:19PMJ

Ilhan Omar’s personal vehicle in Washington, DC — 2016 Toyota Camry, (Minnesota Lic. — 327
TZK) VIN: 4T1BFKOGU511311

The DNA recovered from the address belonged to two females of African
ancestry (mother/daughter) and a Caucasian male. The mother is assumed to be
Ilhan Omar as she is the only adult female who resides at this address in
Washington, DC.

In the United Kingdom, investigators sought to also retrieve DNA evidence
from Ahmed Nur Said Elmi, the alleged brother and ex-husband of

Congresswoman Omar. Elmi is a resident of London, England. A licensed
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investigation firm in the UK was retained to legally collect waste for
testing/analysis with Congresswoman Omar’s specimens collected in Washington,
DC.

Ahmed Nur Said Elmi’s registered residential address is: 339 North End
Road, Fulham Sw6 1NNFIlat 24, Shipton House, Prince of Wales Road London
NW 3ND, UK.

His sister (Who is also confirmed now to be Congresswoman Omar’s sister)
Leila Nur Said Elmi is also a resident of this address.

Other immediate EImi family members in the UK include another sibling,

Mohamed Nur Said ElImi, who resides at a separate address in London.
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Multiple samples containing bodily fluids and personal items were
obtained legally through trash waste and litter from personal vehicles in the

Washington, DC area and United Kingdom.

| sy ;
Discarded postal labels addressed to Congresswoman Omar’s DC residence.
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Discarded handwritten notes from Congresswoman Omar.
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(339 North End Road, Fulham Sw6 1NNFlat 24, Shipton House, Prince of Wales Road, London

N« A

NW 3ND, UK)
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Surveillance photos of Mr. Ahmed Nur Said EImi below including an Instagram
photo matching the same sweater he is seen in as recently as May 2021.

37



38



The below DNA Siblingship Report shows a full siblingship match between the
DNA samples collected at the residence of Ilhan Omar in Washington, DC and the

residence of Ahmed Nur Said Elmi in the United Kingdom.

D —
GhEneEs - - DNA Siblingship Report = GGC
ENDEAVOR DNA *—* GENERAL GENETICS

o—2e CORPORATION
LABORATORIES Informational Use Only =0
LabID 265026 Known Parent 1 Sibling 1 Sibling 2 Known Parent 2
Case ID  GGc170492us_30 5-2 Not Tested Cigarette Butt Straw Not Tested
Race Other Other
Sample No. 1002-41905 1002-41906

Date of Collection Unknown Unknown
STR Locus F/N Alleles Called Alleles Called Alleles Called Alleles Called
Amelogenin XY X
D351358 2.554 15 16 15 16
D1S1656 14.221 15 16.3 15 16.3
D25441 3.448 14 15 12 15
D1051248 9.843 11 14 11 16
D135317 1.325 12 13 11 13
Penta E 0.250 12 14 11 15
D165539 1.108 11 11 12
D18551 7.557 15 17 15 17
D251338 1.091 19 25 19 23
CSF1PO 0.975 9 12 12
Penta D 25.110 10 14 10 14
THO1 0.674 7 & 6 7
VWA 4.504 16 18 16 18
D21511 0.755 29 30 30 312
D75820 0.675 10 11 10 10.1
D55818 0.603 11 12 12 13
TPOX 0.760 9 11 8 11
D851179 2.030 15 14 15
D195433 10.075 14 15.2 14 15.2
FGA 7.348 21 23 21 23
D2251045 4.872 11 16 11 16
The Genetic Evidence Indicates the Tested Relationship is Supported.

Based on the analysis of STR loci listed above, the probability of full siblingship is 99.999998%. This probability is Likelihood Ratio

calculated by comparing to an untested, unrelated, random individual of the general population (assumes prior
probability = 0.50). The positive predictive value (PPV) for two party comparisons evaluating more than 15 STR loci is

greater than 99% when the likelihaod ratio is greater than 10. The negative predictive value (NPV) for two party Bkl L AT ST [Ty RV ST )
‘comparisons evaluating more than 15 STR loci is greater than 99% when the likelihood ratio is less than 0.1. The PPV Relation

equals the proportion of subjects correctly identified as being related. The NPV equals the proportion of subjects
correctly identified as unrelated. These results do not supercede testing involving additional participants related to

sibling 1 or sibling 2.

The First Sibling's profile obtained from Lab ID 260292. The Second Sibling's profile obtained from Lab ID 264235.

Test results are for informational purposes only.

1, the undersigned Laboratory Director, verify
that the interpretation of the results is correct
as reported on April 29, 2021.

Samples were not collected under a strict chain of
custody. Patient names and sample origin cannot be
verified.

Daniel Slowinski DNA Analyst Il

John B. Spalding, Ph.D.

Laboratory Di
DNA amplified with PowerPlex® Fusion System, detected using the ABI PRISM® 3130x] Genetic Analyzer and analyzed with GeneMapper® ID Software. Testing performed by Endeavor DNA, Inc.
Endeavor DNA, Inc. is an A2LA and ISO/IEC 17025:2017 Accredited Laboratory, A2LA Certificate Number 4049.01. Endeavor DNA, Inc. is a body that has been accredited by the Ministry of Justice
as a body that may carry out parentage tests directed by the civil courts in England and Wales under section 20 of the Family Law Reform Act 1969.
6955 N MESA ST, SUITE 109, EL PASO, TX 79912 | PHONE: 915-519-1600 | ENDEAVORDNA.COM

R-004 V0.4 Page 1of 1

2111741
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C. Omar lived with both Hirsi and EImi at the same time.
Omar has stated the following publicly:

In 2002, when I was 19 years old, Ahmed Hirsi ... and I,
applied for a marriage license, but we never finalized the
application and thus were never legally married. In 2008,
we decided to end our relationship in our faith tradition
after reaching an impasse in our life together.

| entered into a relationship with a British citizen, Ahmed
Nur Said EImi, and married him legally in 2009. Our

relationship ended in 2011 and we divorced in our faith
tradition. ...

Since 2011, | am happy to say that | have reconciled with
Ahmed Hirsi, we have married in our faith tradition and
are raising our family together.
Omar’s first claim — that she and Ahmed Hirsi underwent an Islamic
divorce “to end [their] relationship” in 2008 — cannot be reconciled with their
official address records.

Consider the following:

— From 2002 until 2009, Omar lived in a series of apartments in
Minneapolis with Ahmed Hirsi.

— In 2009, Ilhan Omar married British citizen Ahmed Nur Said EImi.

— In August 2009, records show that both Omar and Ahmed Nur
Said Elmi left Minnesota, moving to 2608 Pacific Dr. South, Apt. 4,
Fargo, North Dakota 58103. (The record we found for EImi did not
include the apartment number.)

— However, records show that Ahmed Hirsi moved there, too.
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In August 2009, Ahmed Hirsi is recorded at 2608 Pacific Dr.
South, Apt. 4, Fargo, North Dakota 58103.

Omar, her Islamically divorced first husband, and her second
husband are all recorded to live at the same apartment at the
same time.

— In February 2010, both Omar and Ahmed Hirsi are recorded as
having moved to 2438 18th St. South, Fargo, North Dakota 58103.

— Records show that Ahmed Elmi, Omar’s legal husband, appears at
this new address in November 2010, nine months later.

To summarize:
— Address records show that Omar lived at the same address with the
man she claimed to have divorced and the man she was legally
married to — concurrently. And that she did this twice.
— Omar stated that her relationship with Ahmed Elmi only lasted
from 2009 until 2011. But address records show she spent more of
that time living with Ahmed Hirsi.
Indeed, she may have lived with Hirsi continuously during her entire
marriage to Ahmed Elmi.

Years before this scandal was publicized on the Somali message board,

Omar herself confirmed that Ahmed Hirsi was with her in North Dakota.

Perhaps more importantly, Omar also explained what they were doing in

Fargo. The following passage appeared in a local Minneapolis news outlet in 2013
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within an article titled “Refugee Parent Finds Sense of Home in Minneapolis
Neighborhood School”:
After having started their daughter, Isra, in kindergarten
in Minneapolis, Omar and her husband, Ahmed Hirsi,
moved to North Dakota so that Omar could finish her
bachelor’s degree in political science.

From 2009 to 2011, Omar was enrolled at North Dakota State University
(NDSU) in Fargo. British citizen Ahmed Nur Said EImi was also enrolled at
NDSU during this period. And, although they did not legally divorce until 2017,
this two-year stretch covers virtually the entire period during which Omar claims
she and EImi were in a relationship.

Federal student aid applications, or FAFSAS, are treated differently by loan
officers if an applicant is married. Loan officers are not allowed to consider the
assets of a married applicant’s parents when constructing the loan terms. Fewer
assets demonstrate greater need, and likely will result in loan terms more favorable

to the applicant.

LEGAL AUTHORITY FOR THE PROSECUTION OF OMAR

Omar committed numerous criminal offenses.
l. Marriage Fraud

A. Elements of marriage fraud
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Under 8 U.S.C. § 1325(c), marriage fraud is committed by any individual
that enters a marriage for the purpose of evading a provision of the immigration
laws. To prove marriage fraud, the government must show that (1) the defendant
knowingly entered into a marriage (2) for the purpose of evading any provision of
the immigration laws. See 8 U.S.C. § 1325(c).

Nothing in the statute’s plain language indicates that a person need actually
apply for immigration benefits to violate the statue. Instead, all of the elements of
marriage fraud are satisfied when the defendant enters into the marriage. United

States vs. Rojas, 718 F.3d 1317, 1320 (11" Cir. 2013).

B.  Statute of Limitations for Marriage Fraud

Because the text of § 1325(c) itself does not reference a specific statute of
limitations, the state of limitations is the general five-year federal statute. See 18
U.S.C. § 3282(a). (“Except as otherwise expressly provided by law, no person
shall be prosecuted, tried, or punished for any offense, not capital, unless the
indictment is found, or the information is instituted within five years after such
offense shall have been committed.”).

Statutes of limitations normally begin to run when the crime is complete,
and that principle applies to the offense of marriage fraud. The plain language of

the marriage fraud statute cannot plausibly be read to require that a defendant take
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the additional step of filing for immigration benefits in order for the crime to be
complete. Therefore, the crime of marriage fraud is complete, and the five-year
statute of limitations begins to run on the date that the parties were married, rather
than on the date one of the parties filed documents for immigration benefits.
Immigration and Nationality Act, § 275 (c), 8 U.S.C § 1325(c); United States vs.
Rojas, 718 F.3d 1317, 1320 (11" Cir. 2013). Marriage fraud is thus not a
continuing offense. Rojas, 718 F.3d at 1320.

According to Minnesota public records, Omar was married to EImi on
February 12, 2009. Because her marriage to EImi occurred more than 10 years
ago, the statute of limitations for marriage fraud may bar prosecution of her for that
offense.

Il.  Other Immigration Fraud Offenses
A.  Statue of limitations for other immigration offenses
Federal law extends the general federal statute of limitations from 5 years to

10 for the following immigration offenses and the conspiracy to commit them:

« Obtaining citizenship or naturalization illegally. 18 U.S.C § 1425
« Using false or fraudulent citizenship papers. 18 U.S.C § 1423

« Impersonating another as an applicant, declarant, petitioner, or witness in
citizenship or naturalization proceedings. 18 U.S.C § 1424

See 18 U.S.C § 3291, Nationality, citizenship, and passports. (“No person shall be

prosecuted, tried, or punished for violation of any provision of sections 1423 to
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1428, inclusive, of chapter 69 and sections 1541 to 1544, inclusive, of chapter 75
of title 18 of the United States Code, or for conspiracy to violate any of such
sections, unless the indictment is found, or the information is instituted within ten
years after the commission of the offense.”)

The public does not know whether EImi applied for a Green Card. Only he,
Omar, and the U.S. Government knows for sure. Reportedly, both ICE and the
FBI have opened files into this matter. Presumably those organizations know.

If EImi did in fact apply for a Green Card, based on his fraudulent marriage
to his sister Omar, then she violated one or more of the above immigration offenses
(88 1423-1425). Depending on when Elmi applied for a Green Card, the Statute of
Limitations may not have yet expired.

I11. Student Loan Fraud

Both 18 U.S.C. § 495 and 18 U.S.C. § 1001 prohibit making false statements
in any matter within the jurisdiction of any department of the United States,
including federally insured student loans. Those statutes do not require that any
money actually be obtained. Additionally, 20 U.S.C. § 1097(a) prohibits obtaining
federally guaranteed funds by fraud or by making false statements. Therefore, that
crime is not complete until the defendant or co-conspirator obtains the loan funds.
The statute of limitations for these offenses is 5 years. 18 U.S.C. § 3282.

IV. Conspiracy
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A.  Elements of Conspiracy
To prove a conspiracy under 18 U.S.C. § 371, the government must prove

(1) an agreement between two or more persons to pursue an unlawful
objective;

(2) the defendant’s knowledge of the unlawful objective and voluntary
agreement to join the conspiracy; and

(3) an overt act by one or more of the members of the conspiracy in
furtherance of the objective of the conspiracy.

B.  Statute of limitations for conspiracy

Conspiracy crimes can in some cases lengthen the statute of limitations. For
instance, in conspiracies prosecuted under 18 USC § 371 involving a conspiracy to
commit a federal offense, or to defraud the United States, the statute begins to run
on the date that the last act that was a part of the conspiracy was taken.

To charge Omar with conspiracy to commit immigration fraud under 18
U.S.C 8 1423, 1424, or 1425, the Government would need to identify an action she
took to further the conspiracy within the last ten years.

Omar’s filing for divorce from Elmi in 2017 was an act in furtherance of the
conspiracy. Note: Omar (re)married Hirsi on January 5, 2018.

What other possible motive could Omar have had for “marrying” and then
“divorcing” her brother Elmi other than immigration fraud or student loan fraud?
Why else would she marry her brother, and live with him, while still living with

her first husband and conceiving a child with him?
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V. Aiding and Abetting

1. Elements of Aiding and Abetting

The federal aiding and abetting statute, 18 U.S.C. § 2, states that a person
who aids, abets, counsels, commands, induces or procures the commission of a
federal offense is punishable as a principal. Rosemond v. United States, 572 U.S.
65, 70 (2014). A person is liable under § 2 for aiding and abetting a crime if (and
only if) he (1) takes an affirmative act in furtherance of that offense, (2) with the
intent of facilitating the offense’s commission. Id. at 71. The statute comprehends
all assistance rendered by words, acts, encouragement, support, or presence even if
that aid relates to only one (or some) of a crime’s phases or elements. Id. at 73.

Direct evidence of a conspiracy is unnecessary; each element may be
inferred from circumstantial evidence. United States v. Willett, 751 F.3d, 335, 339
(5™ Cir. 2014).

B.  Statute of Limitations for Aiding and Abetting

The statute of limitations for aiding and abetting is the same as for the
principal crime, in this case 5 or 10 years (see above discussion).
VI. Tax Fraud

A.  Elements of Tax Fraud

It is a federal crime to (1) willfully attempt in any manner to evade or defeat

any tax imposed or the payment thereof; or (2) to willfully complete and sign a tax
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return which the person does not believe to be true and correct as to every material
matter. 26 U.S.C. 88 7201, 7206(1).

B.  Statute of Limitations for Tax Fraud

The statute of limitations for all federal tax crimes is 6 years. 26 U.S.C. §
6531,

The State of Minnesota Campaign Finance and Public Disclosure Board has
already determined that Omar violated state campaign finance laws for improper
use of campaign funds. She was forced to reimburse her campaign thousands of
dollars. More significantly, the Board discovered that the federal tax returns
submitted by Omar for 2014 and 2015 were filed as “joint” tax returns with a man
who was not her husband. She filed joint returns with Ahmed Hirsi, while she was
actually married to Ahmed Elmi.

Omar’s federal tax returns should be examined to determine whether any
additional falsifications were made.

It has been reported that Omar filed amended tax returns. Why did see do
so? Those amended returns are in the custody of the Internal Revenue Service
(IRS) and the Minnesota Department of Revenue (MNDOR).

VII. Perjury

A.  Elements of Perjury
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Perjury is defined as making a false material statement not believing it to be
true in any of the following cases:

(1) in or for an action, hearing or proceeding of any kind
in which the statement is required or authorized by law to
be made under oath or affirmation;

(2) in any writing which is required or authorized by
law to be under oath or affirmation;

(3) in any writing made in an unsworn foreign
declaration;

(4) in any writing made in a court document; or

(5) in any other case in which the penalties for perjury
are imposed by law, and no specific sentence is otherwise
provided.

Minn. Stat. § 609.48 (2020) (emphasis added).
B.  Statue of Limitations for Perjury
The statute of limitations for perjury in Minnesota is 3 years. Minn. Stat. §

628.26(K) (2020).

CONCLUSION

Rep. Ilhan Omar must be investigated and prosecuted under US Federal
Criminal Code, Minnesota laws, and a formal House Ethics Committee
investigation. This matter has gone ignored for far too long, and the constituents of

Minnesota’s Fifth Congressional District deserve much better.
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Report prepared for BIG TENT REPUBLICANS PAC

Contact: office@bigtentrepublicans.org

Visit llhanOmarDNA.com for more information on

this investigation.

50


mailto:office@bigtentrepublicans.org
http://www.ilhanomardna.com/

